
antwoordt nu op deze interruptie en
dan verzoek ik hem verder te gaan
met een ander onderwerp.

Minister Ritzen: Dit is het eindpunt
van mijn beantwoording. In het
beeld van de heer Van Boxtel
ontbreekt één onderdeel, namelijk de
groep studenten die nu geen
aanvullende beurs hebben, maar wel
een ziektekostenverzekering. Die
worden gekort, want zij krijgen
uitsluitend compensatie als ze dicht
in de buurt zitten van het maximum-
bedrag van ouderlijk inkomen
waarbij nog een aanvullende beurs
wordt toegekend. Uit de studie-
financiering komt 80 mln. vrij. Je
kunt dan zeggen dat je het anders in
gaat richten, maar je hebt eerst 80
mln. bezuinigd binnen de studie-
financiering. Daar richt mijn bezwaar
zich tegen. Ik wil niet al bij voorbaat
een bezuiniging doorvoeren in de
studiefinanciering om eventuele
problemen op te vangen.
Als ik dat bij voorbaat doe, heb ik

in de eerste plaats een probleem op
het punt van de geloofwaardigheid.
Dat vind ik een heel serieus punt. Dit
is namelijk een dossier dat niet
voortkomt uit Onderwijs of het
regeerakkoord. Er staat nergens in
het regeerakkoord dat de minister is
gehouden 80 mln. te bezuinigen via
de ziektekostenverzekering. Gezien
de voorgaande stappen, die ook de
heer Van Boxtel heeft erkend – dat
zijn heel grote stappen geweest –
moet dat ook niet het beeld zijn.
In de tweede plaats is er het punt

dat als je dat hebt gedaan en het
geld in de knip is, de
onderhandelingspartners dat hebben
genoteerd en er onmiddellijk van
overtuigd zijn dat dat geld voor hen
is. De heer Van Boxtel zou dat ook
willen.

De heer Van Boxtel (D66): Ik neem
het signaal van de minister mee.

Mevrouw Kamp (VVD): Geeft de
heer Van Boxtel volgende week bij
de stemmingen die ruimte aan de
OV-jaarkaart of is hij nu bereid om
het amendement in te trekken,
gehoord het oordeel van het kabinet?

De heer Van Boxtel (D66): Ik heb
gezegd dat ik het meeneem naar de
fractie. Ik zal voor de stemmingen
laten weten hoe wij het wegen.

De heer Lansink (CDA): Mag ik de

heer Van Boxtel dan een heel goede
raad geven?

De heer Van Boxtel (D66): Dat is
niet nodig.

De heer Lansink (CDA): Hij kan het
amendement beter nu intrekken dan
volgende week.

De heer Van Boxtel (D66): Waarom?

De heer Lansink (CDA): Vanwege de
onderhandelingen en vanwege
hemzelf.

De heer Van Boxtel (D66): Goede
raad is altijd welkom, maar ik voel
mij niet vrij om dat te doen,
aangezien dit in de fractie is
besproken.

De heer Lansink (CDA): Ik wijs u
erop dat de minister het ’’onaan-
vaardbaar’’ heeft uitgesproken. Bent
u dan niet bevoegd om te beseffen
wat dat betekent?

De heer Van Boxtel (D66): Ik heb
aangegeven dat ik de minister goed
heb verstaan. Ik ben verder tot heel
veel bevoegd.

De heer Lansink (CDA): Trek het dan
volgende week maar in.

De heer Van Boxtel (D66): Ik wil
daar even beraad over voeren. Dat
kan ook eerder dan volgende week.
Ik wil gewoon eerst in de fractie
horen hoe het gewogen wordt.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Over het ingediende
amendement, de motie en de
wetsvoorstellen zal op een later
tijdstip gestemd worden.

De vergadering wordt van 12.43 uur
tot 13.30 uur geschorst.

Voorzitter: Bukman
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op de lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de

Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Op verzoek van de
vaste commissie voor Binnenlandse
Zaken stel ik voor, de wens uit te
spreken nadere inlichtingen te
ontvangen over de brief van de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken over de voorgenomen
instelling van het agentschap GBA
(23708, nr. 3).

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van een wetgevings-
c.q. notaoverleg met stenografisch
verslag op:

maandag 8 september 1997:
- van 11.15 uur tot 15.00 uur van de
vaste commissie voor Binnenlandse
Zaken over Regels met betrekking tot
de inburgering van nieuwkomers in
de Nederlandse samenleving (Wet
inburgering nieuwkomers) (25114).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van de Europese Raad
te Amsterdam.
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De heer Wolffensperger (D66):
Voorzitter! Ik mag de eerste zijn om
het kabinet namens mijn fractie van
harte te feliciteren met het feit dat er
een Verdrag van Amsterdam tot
stand is gekomen. De bewindslieden
achter de tafel hebben daar in de
afgelopen periode veel energie en
vindingrijkheid in geı̈nvesteerd en zo
gezorgd voor een waardige afsluiting
van het Nederlandse voorzitterschap.
Mijn fractie complimenteert hen
daarmee en hoopt dat zij ondanks
alles toch nog enige nachtrust
hebben genoten.
Bij wat wij vandaag als eerste

indruk geven, moeten wij noodzake-
lijkerwijs afgaan op datgene wat via
de media tot ons is gekomen. Een
allereerste beoordeling van het
verdrag draagt een zekere ambiva-
lentie in zich. Aan de ene kant heeft
mijn fractie in alle voorgaande
debatten aangegeven dat het
resultaat nooit groots en meeslepend
kan zijn. Daarvoor zijn de verschillen
van mening te groot, om nog maar
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